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Päätösehdotus Keskustellaan tapahtumasta.   

 
Päätös Keskusteltiin tapahtumasta. Toivottiin että tapahtumasta tulisi säännöllinen 

vuosittain mielellään eri vuodenaikoina sillä esteettömyyden ongelmat 
vaihtelevat vuodenajan mukaan. Yleisesti tapahtuma koettiin positiivisena. 
Kuljettu reitti olisi voinut olla parempikin. Paikallisen median puuttumista 
tapahtumasta harmiteltiin. Sihteeri selvittää voiko Kemiläiseen saada jutun   
aiheesta. 

 
 
 
 


